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ADVENTNĚ VÁNOČNÍ 

ZAMYŠLENÍ 
 
 

 

Milí přátelé,  

 

dny adventu, který je přípravou na vánoční svátky, můžeme prožít 

každý po svém. Můžeme si připravit dobrý čaj a v teple domova se za-

číst do dobré knihy, můžeme se vydat s rodinou na procházku do pří-

rody, můžeme stejně jako na Dušičky navštívit hřbitov a vzpomenout 

na své blízké. Vždy lze najít něco smysluplného, při čem aspoň na 

chvíli zapomeneme na temnou realitu kolem nás i v nás. 
 

Dnes čelíme přetlaku informací, kterými nás zahlcuje televizní zpra-

vodajství a další zpravodajská média a jejichž mnohdy nízká kvalita 

nás negativně ovlivňuje. K tomu všemu se přidává intenzivní působení 

sociálních sítí, které nás uzavírají v „názorových bublinách“ a často 

jsou zdrojem frustrace, hněvu a napětí. K uvolnění napětí ve společ-

nosti však existuje mnoho lepších a užitečnějších způsobů než vytvá-

ření konfliktních situací. Tím nikomu nepomůžeme. 
 

Často teď kolem sebe slyšíme: „Nechceme být odpovědní, chceme být 

svobodní!“ Právě v souvislosti s pandemií bychom si však měli uvě-

domit, že svoboda nemůže fungovat bez odpovědnosti. Že svoboda 

neznamená dělat si cokoliv. Že naše svoboda je vždy limitována svo-

bodou toho druhého. Zvláště v souvislosti s hysterií kolem očkování 

mě napadá, zda není čas odstřihnout se alespoň částečně od hněvu 

a zloby na sociálních sítích. Opravdu to jde a velmi to napomáhá 

k vnitřnímu pokoji… 
 

Vánoce, které přijdou po adventu, jsou vlastně nebezpečným svátkem. 

Mnoho lidí se na tři vánoční dny stane lepšími, jsou najednou milí 

a pozorní vůči svým blízkým. Můžeme se ptát: Cožpak to není  chvá-

lyhodné? 
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Samozřejmě je. Ale stačí to? Není to jen jakási chiméra? Nestává se 

tím ono poslání být dobrým člověkem jen jakýmsi folklórem? Nejde 

přece jen o tři sváteční dny, kdy v sobě člověk „vydoluje“ lidskost, ale 

o každý jeden den roku. Je v pořádku, když se člověk po opadání 

stromku a snědení vánočních dobrot zase stane dravcem? Není cenněj-

ší být dobrý v srdci, a proto mít Vánoce v sobě celý rok? 
 

Při chystání vánočních dárků pro své blízké si nezapomeňme uvědo-

mit, že dárky jsou jen symbolem našeho zájmu o ně a projevem naší 

lásky k nim. Dar má smysl jen tehdy, pokud se skrze něj přiblížíme 

k obdarovanému. 
 

Přeji vám všem klidné a požehnané adventní a vánoční dny. 

P. MUDr. Miroslav Malý, farnost Čestlice  
 

 

 

 
 
 

Vážení spoluobčané, 
 

řečeno textem písně – „čas letí jako bláznivý“. Před námi je opět ad-

ventní čas, jehož vrcholem jsou vánoční svátky a příchod nového roku. 
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Po loňské zkušenosti jsme doufali, že tyto nejkrásnější svátky v roce 

již budeme slavit bez všech omezení, tak jak jsme byli zvyklí. Bohužel 

je zřejmé, že letošní Vánoce budou opět ve znamení covidu a že bu-

deme ochuzeni o mnohé tradice, k nimž patří třeba setkávání na svá-

tečně vyzdobených náměstích a popíjení punče na adventních trzích…  
 

Obec sice připravuje tradiční předvánoční akce (více viz na str. 28), 

ovšem ve chvíli, kdy je připravováno toto číslo Občasníku, nelze slíbit, 

že bude možné všechny uskutečnit. A pokud proběhnou, tak určitě ji-

nak, než jak bychom si představovali. Proto sledujte obecní webové 

stránky, kde najdete aktuální informace nejen o děni v obci a o změ-

nách v konání plánovaných akcí, ale budeme zde upřesňovat i protie-

pidemická opatření. Všechny informace budeme samozřejmě rozesílat 

i formou SMS. Zde chci doporučit občanům, kteří dosud nejsou k ode-

bírání obecních zpráv formou SMS registrováni, aby tak učinili. Tato 

užitečná služba je poskytována zdarma a do systému se lze přihlásit  

osobně na úřadě či přes registrační formulář na webových stránkách 

obce v sekci OBECNÍ ÚŘAD/SLUŽBY/INFO SMS pod online odka-

zem https://cloudform.cz/Form/Sign?formId=cestlice-smsrozhlas. 
 

Již dnes je jasné, že musíme zklamat čestlické seniory,  protože tradič-

ní předvánoční setkání v Čestlické Vejmrdě s hudbou a s přátelským 

posezením se letos neuskuteční. Slibujme, že jakmile covidové nebez-

pečí pomine, najdeme náhradní termín v jarních či letních měsících, 

kdy se budeme moci sejít bez rizika, bez omezení a v hojném počtu.  
 

Pokud jde o další plánované akce, v tuto chvíli nezbývá než doufat, že 

se uskuteční – ať už jde o tradiční rozsvícení vánočního stromu 

u obecního úřadu první adventní neděli 28. listopadu (chystáme pro 

vás i vánoční překvapení!), o adventní koncert v kostele sv. Prokopa 

v neděli 12. prosince či o punčové setkání v neděli 19. prosince. 
 

Na závěr vám chci popřát za sebe i za všechny zastupitele a zaměst-

nance obecního úřadu, ať se vám splní všechna tajná přání, a nám 

všem přeji hodně zdraví a hlavně návrat do časů, jaké jsme znali před 

koronavirovou pandemií, která paralyzuje nejen naši zemi, ale celý 

svět.    

Martin Diviš, starosta 

https://cloudform.cz/Form/Sign?formId=cestlice-smsrozhlas
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TÉMA DNE 
 

Energetická krizová linka  

Středočeského kraje  
 

Pád dodavatele energií Bohemia Energy a dalších dodavatelů provází 

lavina alarmujících příběhů: seniorů, kterým přišly výměry záloh 

vyšší, než je jejich důchod, rodičů samoživitelů, kteří sotva vyjdou 

a nyní jsou v situaci, kdy je zcela nepřipravené zastihl režim dodavate-

le poslední instance. 
 

Na pomoc těm, kdo se stali obětí energetické krize, spustil Středočes-

ký kraj již 4. listopadu Energetickou krizovou linku. Zaměstnanci kra-

je jsou zájemcům k dispozici na čísle 800 710 710 každý všední den 

od 8 do 16 hodin. Mimo tuto dobu je možné zasílat dotazy i s kontak-

tem na e-mail ptejtese@kr-s.cz. Operátoři projdou s každým, kdo po-

žádá o radu, postupy a možnosti, jak snížit zálohy za energie, jak se co 

nejrychleji vyvázat z režimu dodavatele poslední instance a v případě 

potřeby propojí konkrétního člověka právě s dodavatelem poslední in-

stance, pokud k tomu zatím nedošlo.  

 

 

Milostivé léto 
 

Akce, pro niž se vžil název „milostivé léto“ (ve skutečnosti spí-

še „milostivý“ podzim a část zimy) začala 28. října a skončí 28. ledna 

2022. Pro některé dlužníky je to jednorázová možnost zbavit se exeku-

ce zaplacením pouze původního dluhu,  navýšeného jen o poplatek 

exekutorovi – tedy bez úroků, sankcí, penále, výdajů exekutora a dal-

ších částek, které často původní dluh mnohonásobně navýšily. Ulehčit 

to může stovkám tisíc dlužníků, podstatné ale bude, aby jednali včas 

a správně. Poradenství nabízí např. Občanská poradna Cesty integrace 

o.p.s. v Říčanech, tel. 312 315 284, 606 074 257, e-mail poradnarica-

ny@cestaintegrace.cz  (viz str. 8). 

mailto:ptejtese@kr-s.cz
mailto:poradnaricany@cestaintegrace.cz
mailto:poradnaricany@cestaintegrace.cz


7 

 

 

 



8 

 

 

 



9 

 

 

 
 

Veřejné setkání s občany  

a jeho výsledky  
 
Účast na veřejném setkání s občany dne 3. listopadu předčila naše 

očekávání, za což děkujeme.  Prvním tématem byla změna územního 

plánu č. 4, týkající se rozšíření areálu aquaparku o další ubytovací 

a zábavní kapacity. Obec k této změně, vyvolané žádostí investora, 

přistoupila v rámci celkového narovnání vztahů s Aquapalace, včetně 

ukončení vleklých soudních sporů, které obec a její rozpočet dlouho-

době zatěžovaly. Zároveň jsme si však jako zastupitelé byli vědomi 

toho, že ambiciózní záměry na rozšíření areálu (především co se týče 

výšky) nejsou mezi občany naší obce přijímány pozitivně, o čemž 

svědčila i sepsaná petice. Proto jsme si od začátku vymínili, že finální 

hlasování zastupitelstva o změně ÚP je svobodné rozhodnutí, které 

nebude mít na platnost dohody o narovnání vliv, a že investor musí 

ještě představit projekt našim občanům na veřejném setkání, i když  to 

v této fázi již stavební zákon nevyžaduje. 
 

Původní záměr na výrazné zvýšení výšky možné zástavby neprošel 

povolovacím řízením u státní správy a dohodou došlo k redukci ma-

ximální výškové hladiny na 18 metrů (tj. dnešní nejvyšší bod aquapar-

ku). Pro dotčené orgány, investora i obec to bylo kompromisní řešení 

a pro nás tedy bylo hlavním cílem veřejného setkání zjistit, zda to tak 

chápou i naši občané, neboť především je a jejich zájmy v zastupitel-

stvu hájíme. A v zájmu čestlických obyvatel je nejenom narovnání 

právních vztahů s Aquapalace a ochrana obecního rozpočtu, ale také 

příjemné životní prostředí a estetický krajinný ráz obce, který mohl být 

výstavbou vysokého hotelu narušen. Proto bylo naše zastupitelské roz-

hodování obtížné a chtěli jsme znát názor veřejnosti. 
 

Pokud můžeme soudit, výsledný postoj je jednoznačný – dojednaný 

kompromis je pro Čestlice přijatelný, změna územního plánu může 
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proběhnout a byť chceme k dalšímu růstu komerční zóny přistupovat 

vždy obezřetně, zahlazení dlouhodobých rozporů v tomto případě za to 

stojí. Nikdo z přítomných občanů neavizoval, že by s výsledným kom-

promisem nesouhlasil. Zástupce aquaparku nás zároveň informoval, že 

vzhledem k aktuální kritické situaci v oblasti hotelnictví a kongresové 

turistiky není výstavba rozšíření v plánu pro nejbližší budoucnost (což 

se samozřejmě může změnit v návaznosti na případné oživení sektoru) 

a vzhledem k redukci povolené výšky je také otázkou, jestli vůbec bu-

de účelné realizovat záměr na tobogánovou věž (která měla být podle 

původních plánů nejvyšší ve střední Evropě).  
 

Využili jsme setkání také k tomu, abychom občany seznámili s další 

klíčovou otázkou pro budoucnost obce, v níž zastupitele čeká opět 

velmi obtížné rozhodnutí s mnoha aspekty pro i proti – s otázkou po-

ptávky po základním školství v dlouhodobém horizontu. Zatímco 

v celém pásu kolem Prahy obce bojují se zoufalým nedostatkem kapa-

cit ve školách a školkách, Čestlice mají historicky svoji vlastní školu, 

nedávno rozšířenou i o 2. stupeň, a jsou těchto strastí prozatím ušetře-

ny. Demografická studie obce, s níž jste byli seznámeni v minulém 

čísle Občasníku, ovšem jednoznačně říká: „…lze očekávat, že se po-

stupně  vyrovnají  nepravidelnosti,  které  v posledních  letech  způso-

bují  proměnlivou  poptávku  po základním  vzdělání  v obci.  Ta  při-

tom … téměř  s jistotou  dynamicky poroste. Lze reálně očekávat, že 

nejpozději do dvaceti let bude zhruba trojnásobná  v porovnání se sou-

časnou poptávkou, přičemž na dosažené úrovni by se dále měla s vy-

sokou pravděpodobností stabilizovat a udržet se v její blízkosti i za ho-

rizontem prognózy, tedy po roce  2050.“ 
 

Je tedy zjevné, že ani naše současná škola nebude v budoucnu dosta-

čovat – a právě teď, kdy je problém akutní pro mnoho obcí v okolí, 

jsou k dispozici dotace od státu na výstavbu nových škol, a to za po-

měrně výhodných podmínek při vytvoření svazku nejméně dvou obcí. 

Všichni ale víme, že mohutný nárůst počtu obyvatel, zejména mladých 

rodin s dětmi školou povinnými, nás čeká v případě, že zahraniční in-

vestor po letech příprav začne realizovat výstavbu na území bývalého 



11 

 

 

statku a následně na pozemcích na jihovýchodním a východním okraji 

obce (v pásu navazujícím na pozemky okolo fotbalového hřiště).  Jen-

že o takové výstavbě se mluví léta a doposud k ničemu zásadnímu ne-

došlo. Co když teď zažádáme o dotaci na novou školu, za deset let ji 

dokončíme a bývalý statek bude stále jen rumištěm? A co když naopak 

o dotaci nezažádáme, investor začne za pět let mohutně stavět a v té 

době už žádné státní dotace nebudou, protože ostatní obce už své pro-

jekty rozjely a my přijdeme s křížkem po funuse? Výstavba nové školy 

vyjde na stovky miliónů a to si nemůže jen tak dovolit ani obec s tak 

dobrým hospodařením, jako je ta naše. Zároveň je jisté, že když teď 

nevytvoříme svazek, žádná další obec na nás nezbude, protože všech-

ny potřebují problém řešit okamžitě – a dotace pro samojedinou obec 

je výrazně méně výhodná. A co když získáme dotaci, ale nezískáme 

vhodný pozemek?  
 

To je jen výběr z otázek, před kterými jako zastupitelé stojíme, když 

musíme činit rozhodnutí, jež ovlivní naši obec na generace dopředu 

(ostatně podobné, jako činili naši předci, když se prozíravě rozhodli 

postavit na sklonku 19. století současnou školní budovu). Prognóza 

vývoje obyvatelstva je zřejmá, ale stojí na mnoha kdyby. Ať rozhod-

neme tak či tak, hrozí, že si budoucí zastupitelé za 10 či 20 let mohou 

trhat vlasy (stejně jako my leckdy řešíme důsledky rozhodnutí našich 

předchůdců před lety, jak o tom ostatně svědčí i celá záležitost kolem 

aquaparku řešená výše). 
 

Proto jsme vzhledem k aktuálnímu zájmu Dobřejovic o vytvoření spo-

lečného svazku s Čestlicemi za účelem výstavby nové školy chtěli znát 

názor občanů. Představili jsme jim pro i proti, stejně tak jsme si vy-

slechli jejich připomínky. I v tomto případě to vypadá, že mezi zúčast-

něnými převažoval názor „jít do toho“. Je sice možné, že pokud škola 

vznikne a očekávaná výstavba se zpozdí, bude nová škola nějakou do-

bu předimenzovaná, ale jednou se určitě její kapacita pro naše dvě ob-

ce hodit bude. Pokud ale škola nevznikne a bytová výstavba se naopak 

rozjede, dostaneme naše nástupce, stejně jako budoucí obyvatele obce, 



12 

 

 

do situace kritické a takřka neřešitelné. V době uzávěrky jsme nicméně 

rozhodnutí ještě neučinili a stále je zvažujeme. 
 

I v tomto případě je tedy pro nás zastupitele názor občanů důležitým 

vodítkem při našem rozhodování. Jak vidno, svá hlasování musíme či-

nit v souvislostech a za zvážení mnoha okolností, které třeba nejsou 

zvenku vidět, a naše odpovědnost je mnohdy značná. Je to ale přede-

vším odpovědnost vůči vám, kteří jste nás zvolili a které zastupujeme. 
 

Děkujeme proto všem, kteří se zúčastnili veřejného setkání a dali naje-

vo svůj názor, jakož i všem dalším, kteří se do dění v obci zapojují 

i jinak. Děkujeme za vaši podporu i případnou konstruktivní kritiku, 

a vězte, že děláme vše pro to, abychom vám mohli za rok v komunál-

ních volbách skládat účty bez obav a s otevřeným hledím. 

Matouš Vanča, zastupitel 

 

 

CO BY VÁS MOHLO ZAJÍMAT 
 

 

O dešťovou vodu na vlastním pozemku  

máte povinnost se postarat  
 

Věděli jste, že o dešťovou vodu, která spadne na váš pozemek, se mu-

síte postarat? Prioritně je žádoucí její zasakování, pokud ovšem není 

možné, nesmíte ji nechávat odtékat do splaškové kanalizace. Ve výji-

mečných případech lze nechat dešťovou vodu odtékat do dešťové ka-

nalizace po regulaci jejího odtoku.  
 

Například v sousedních Průhonicích se pravidelně provádějí kontroly 

napojení okapů (v letošním roce je TSP Průhonice prováděly i v Čest-

licích), které neomylně zjistí, zda není dešťová voda odváděna do 

splaškové  kanalizace. Pokud ano, je majitel vyzván k nápravě. V pří-

padě, že tak neučiní, je případ předán příslušným správním orgánům, 

kde mohou vyměřit pokutu až 200 000 Kč.  
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Možná si řeknete, že dešťová voda je voda čistá, takže nemůže ničemu 

uškodit. To je ale omyl. Přítomnost srážkových vod je v systému 

splaškové kanalizace nežádoucí, protože snižuje kapacitu potrubí, zvy-

šuje čerpané objemy na přečerpávacích stanicích (vyšší spotřeba elek-

trické energie, opotřebení čerpadel), zvyšuje objem vod přitékajících 

do čistírny odpadních vod (ČOV) a ochlazuje a ředí odpadní vody, což 

má za následek snížení účinnosti procesu čištění a navyšuje tak výraz-

ně cenu.  
 

Důrazně tedy upozorňujeme majitele nemovitostí, kteří snad i z nezna-

losti věci mají neoprávněně napojeny své dešťové svody do veřejné 

splaškové kanalizace, aby toto napojení v co nejkratší době odstranili. 

Neoprávněným napojením se dopouštějí přestupku, za který jim hrozí 

pokuta. Do splaškové kanalizace mohou vlastníci podle Smlouvy 

o odvádění odpadních vod vypouštět pouze odpadní vody z domácnos-

tí, tj. odpadní vody z WC, kuchyní, koupelen a popř. prádelen. 
 

V době jarního tání a při přívalových deštích dochází k vyššímu zatě-

žování přečerpávacích šachet a velkému přítoku balastních a srážko-

vých vod na čistírnu odpadních vod. Tím dochází ke zvyšování nákla-

dů na provozování kanalizace a čistírny odpadních vod, které se tak 

promítnout do ceny stočného, a tím zvýší i vaše výdaje. 

Peter Dvorský, výkonný ředitel 
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ZPRÁVY ZE ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

Zápisy ze zasedání zastupitelstva obce v úplném znění naleznete na 

www.cestlice-obec.cz. 
 

 

 

Ze zasedání ZO Čestlice  

dne 23. září 2021 
 

Přítomni: Diviš Martin, Dobiáš Bohdan, Dvořák Aleš, Nováková Iva-

na, Síleš Petr 

Omluveni: Šaššák Jan, Vanča Matouš, Zemanová Jana 

Neomluveni: Mrzena Přemysl 

Ověřovatelé zápisu: Dobiáš Bohdan, Dvořák Aleš 
 

Finance a majetek 

 ZO vzalo na vědomí finanční zprávu 7 a 8/2021 – přednesl staros-

ta Martin Diviš.  

 ZO souhlasí se změnovým listem č. 2 a s navýšením ceny ve výši 

2 283,86 Kč bez DPH při stavebních úpravách výdejny jídel ZŠ 

Čestlice. Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 

 

 
Ze zasedání ZO Čestlice  

dne 20. října 2021 
 

Přítomni: Diviš Martin, Dvořák Aleš, Nováková Ivana, Síleš Petr, Ša-

ššák Jan, Vanča Matouš, Zemanová Jana 

Omluveni: Dobiáš Bohdan 

Neomluveni: Mrzena Přemysl 

Ověřovatelé zápisu: Nováková Ivana, Vanča Matouš 

http://www.cestlice-obec.cz/
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Finance a majetek 

 ZO vzalo na vědomí finanční zprávu 9/2021 – přednesl starosta 

Martin Diviš.  

 ZO schvaluje smlouvu s obcí Modletice o poskytnutí finančního 

příspěvku ve výši 3.500 Kč za jednoho žáka na neinvestiční vý-

daje související s provozem ZŠ a MŠ Čestlice. Hlasováno: pro 7, 

proti 0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti pro společnost 

CETIN a.s. na umístění komunikačního vedení a zařízení na po-

zemcích p. č. 105/27; 105/187; 149 a 394/1 v k. ú. Čestlice 

v majetku obce za cenu 7 800 Kč bez DPH. Hlasováno: pro 7, proti 

0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje kupní smlouvu na p č. 99 v k. ú Čestlice v majetku 

obce o výměře 45 m2 za cenu ve výši 53.055 Kč. Hlasováno: pro 7, 

proti 0, zdržel se 0 

 ZO nesouhlasí s odpuštěním penále společnosti Domistav CZ za 

nedodržení termínu realizace stavebních úprav výdejny jídel v ZŠ 

Čestlice. Hlasováno: pro 0, proti 5, zdržel se 2 (Diviš, Zemanová) 

 ZO schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti ve prospěch obce 

Čestlice s OC Spektrum, s.r.o. na pozemcích p. č. 105/4; 105/46 

a 105/49 v k. ú. Čestlice za částku 1 000 Kč bez DPH. Hlasováno: 

pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 ZO souhlasí s vyřazením automobilu Škoda Octavia jednotky 

SDH Čestlice z majetku obce a odprodejem vozu prostřednictvím 

bazaru. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 ZO souhlasí vzhledem k nutnosti zajištění svozu členů JSDH Čest-

lice s uzavřením Dohody o pronájmu vozidla se společností Inte-

grovaný záchranný systém (IZS) Praha-východ, o. p. s., na osobní 

motorové vozidlo Škoda Kodiaq za cenu, která odpovídá přímým 

a prokazatelně vynaloženým nákladům na provoz a využití tohoto 

vozidla výhradně při zabezpečení činnosti a při zásazích JSDH 

Čestlice. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 1 (Dvořák) 

 ZO stanovuje novou sazbu nájemného pro sportovní halu a sá-

lek. Od 1. 1. 2022 se stanovuje jednotná cena nájmu 450 Kč/hod. 

pro sportovní halu a 150 Kč/hod. pro sálek v 1. NP pro každý den 

v týdnu. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
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 ZO souhlasí s převodem majetku nového gastro vybavení výdejny 

jídel v ZŠ v celkové výši 586.825,18 Kč příspěvkové organizaci ZŠ 

a MŠ Čestlice. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 ZO přerušuje projednávání bodu o uložení finančních prostředků 

do příštího zasedání. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 ZO souhlasí se změnovým listem č. 1 a s navýšením ceny u rekon-

strukce místní komunikace v ulici K Dobřejovicům, kde si situ-

ace vyžádala úpravy při realizaci. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel 

se 0 

 

Různé: 

 ZO bylo seznámeno s Plánem zimní údržby na období od 1. listo-

padu 2021 do 31. března 2022 
 

Termín příštího zasedání je 24. 11. 2021 v 18 hod. v zasedací míst-

nosti obecního úřadu. 

 

 

 
 

 

CO SE V OBCI DĚJE 
 

Školní jídelna v novém 
 

Od září je v provozu rekonstruovaná jídelna v naší základní škole. Je 

až neuvěřitelné, jak budova stará více než 120 let po dílčích rekon-

strukcích, nástavbě a přístavbě je stále funkční, a dokonce snesla rozší-

ření o druhý stupeň! Dokud se demografická situace v obci výrazně 

nepromění – s čímž je ovšem třeba počítat –, bude tato škola obci a na-

šim dětem nepochybně ještě dlouho a dobře sloužit. 
 

A protože jsme museli kvůli koronavirové epidemii zrušit Den otevře-

ných dveří, nabízíme vám z nové školní jídelny a upraveného školního 

dvora alespoň fotografickou ochutnávku (fotografie pořídil Z. Kysela).  
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V suterénu čestlické základní školy vznikla příjemná a prostorná jídel-

na a výdejna jídel s moderním vybavením. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

. 
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 Výjezd ze školního dvora do Malé uličky se starými vraty…  
 

 
 

… a tentýž  pohled s vraty novými.  
 

 
 

Pohled na nově vydlážděný školní dvůr s dvoutřídní dostavbou 
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Pohled z Malé uličky na vjezd s novými vraty s automatickým ovládá-

ním a vstupní brankou  

 

 

 

 

 Milí Čestličáci, 

 

na konci roku každý z nás tak trochu bilancuje a dává si 

předsevzetí do roku dalšího. A jak bilancuje čestlická kni-

hovna? V uplynulém roce byla nucena, stejně jako celá společnost, 

chovat se nestandardně. Musela dodržovat všechna vládní nařízení, 
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občas musela zavřít, ale vždy se snažila tuto nevlídnou situaci svým 

čtenářům vynahradit. Vždy našla bezpečnou cestou, jak půjčovat kni-

hy všem opatřením navzdory. Přinášela dobrou náladu a čelila situaci 

tím, že celý rok nakupovala nové knihy (některé na přání), a to nejen 

pro dospělé, ale i pro děti. Na podzim jsme ještě stihli posedět v naší 

„Kavárně Union“ s koblihami, kávou a dobrým vínem a děkujeme 

obecnímu úřadu, že tato setkání podporuje. Proběhla i velmi zajímavá 

přednáška o Izraeli, nádherné, proměnné zemi s obrovskou historií 

a multikulturní i etnickou společností; škoda jen, že vás přišlo málo.  
 

Na 15. prosince je pro děti s rodiči připravena tradiční akce vá-

nočního tvoření, kdy bychom si opět měli vyrobit vánoční hvězdu 

z ručně foukaných perliček. (Materiál bohužel podražil, ale výsledek 

v podobě krásné hvězdy na stromečku to jistě vyváží.) Ovšem konání 

akce je v tuto chvíli značně nejisté. Sledujte prosím stránky knihovny 

www.knihovnacestlice.webk.cz. Poslední slovo budou mít nejen vlád-

ní opatření, ale i souhlas starosty obce, tak aby akce byla pro nás pro 

všechny bezpečná. Třebaže je knihovna připravena i na opětovné 

omezení provozu, pro své čtenáře se nikdy neuzavře úplně!  
 

Závěrem přeji všem čtenářům i nečtenářům, zkrátka všem Čestličákům 

krásné vánoční svátky. Do nového roku vstupte s energií a s nadějí, že 

bude lépe… a hlavně pravou nohou!   

vaše knihovna a knihovnice Jitka 

 

⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ 

 
 

 

 

 

Podzimní jízda A týmu 
 
Poslední zápas podzimní části sezony s týmem Všestary máme za se-

bou a do zimní pauzy jdeme na 5. místě v tabulce! Budiž řečeno, že 

http://www.knihovnacestlice.webk.cz/


21 

 

 

pro všechny, kteří se delší dobu věnují našemu čestlickému fotbalu 

(včetně mne) je to velice příjemný výsledek a potvrzení toho, že fotbal 

hrát umíme. Naše účinkování během posledních tří sezon v „okresním 

pralese“  (tj. ve 4. třídě) byl zkrátka jen následek jedné velmi nepo-

dařené sezony, jaká se už, doufejme, nebude opakovat. Aktuální slo-

žení týmu na to rozhodně má, je to jen o přístupu a morálce. A to nám 

ještě dorůstají naděje v žákovských kategoriích – myslím, že v bu-

doucnu se máme  na co těšit! 
 

S bilancí 8 výher, 3 prohry a 1 remíza můžeme být velmi spokojeni 

(i když samozřejmě vždy může být lépe). Držíme se na špici tabulky, 

kde se pereme o velice dobré umístění i s ohledem na jarní vyvrchole-

ní sezony. Ve většině zápasů kluci ukázali, že umí víc než s každým 

protivníkem skvěle držet krok a do jarní části si u soupeřů získali po-

třebný respekt. Zažili jsme i menší výsledkové výpadky, když jsme 

prohráli dva zápasy za sebou: první s Kamenicí doma, kdy jsme sice 

protihráče celý zápas tlačili, ale nakonec jsme si nechali dát dvě bran-

ky z protiútoku; a druhý zápas venku s Pacovem, kde byl soupeř jasně 

lepší. Kluci se ale z proher rychle oklepali, v následujícím zápase do-

ma s Mnichovicemi nedali soupeři šanci a vyhráli 5:0. V posledním 

zápase sezony porazili venku Všestary 3:0. 
 

Během zimy máme v plánu pravidelně trénovat v nafukovací hale Na 

Šancích v pražských Petrovicích, kde každou středu od 20 hodin na-

jdeme kvalitní tréninkové zázemí. Zveme případné zájemce, ať se 

k nám klidně během zimních měsíců přidají! 
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Závěrem chci poděkovat všem klukům na hřišti i lidem okolo fotbalu 

za jejich práci a nasazení během roku. Jen díky tomu jsme dosáhli tak 

dobrého místa v tabulce a máme klidné spaní! Rovněž děkujeme 

všem fanouškům, kteří chodí fandit a podporovat kluky na hřišti. Za 

celý A tým chci všem popřát hodně zdraví a krásné prožití vánočních 

svátků. Těšíme se na vás zase na jaře! 

David Janecek, trenér A týmu mužů 
 

 
 

Mládežnický podzim 
 

Podzimní část sezony se blíží ke svému konci a my tak můžeme hod-

notit její průběh. Naše nejmladší fotbalové naděje ze školičky celý 

podzim pod taktovkou trenérů Oty Vodičky, Milana Trojánka a Pavla 

Bilyho poctivě trénovaly kličky, střelbu či vedení míče. Všechny nové 

dovednosti si malí fotbalisté mohli vyzkoušet v rámci turnajů ve for-

mátu 3+0, na kterých šlo především o radost ze hry a spoustu branek. 
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Mladší přípravka vedená Mirkem Doksanským a Honzou Stöckel-

mayerem měla na podzim také napilno. Jednak hrála již klasické mis-

trovské zápasy ve formátu 4+1 bez vyhlašování celkové tabulky, pou-

ze s dílčími výsledky. Dále hrála sérii turnajů O pohár vítězné 

kopačky, který se hrál turnajovou formou a na jaře bude pokračovat. 

Po celý podzim hráli kluci vyrovnaná utkání a mnohdy o výsledku 

utkání rozhodovalo jen pár branek. 
 

Starší přípravka se posunula již do formátu 5+1 na větší hřiště. Pod 

vedením trenérů Ondry Němce a Gábina Chytky kluci hráli také mis-

trovské zápasy bez vyhlášení celkových výsledků. Ve většině zápasů 

rozhodla větší fyzická vyspělost a zkušenost soupeřů. Nutno však zdů-

raznit, že spousta kluků věkem spadá stále do mladší přípravky a že ve 

fotbalových činnostech soupeře často převyšovali. Budiž jim letošní 

podzim dobrou školou a průpravou do jarní části. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
mladší přípravka 

 

 

 

 

 

 

 

starší přípravka  
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Výsledky obou přípravek v soutěži: 
 

 
 

 

Mladší žáky, kteří hrají formát 7+1 na polovinu hřiště, má dlouhodo-

bě na starost Jirka Kovář s Michalem Němcem, k nimž se nově přidal 

Matěj Svědínek. Kluci a Monča odehráli poslední zápas proti Louňo-

vicím a výhra 6:1 je posunula na skvělé 2. místo po podzimní části. 

V zápasech děti uplatňují zkušenosti z loňska, kdy si tuto soutěž již 

měly možnost vyzkoušet. Dobrou zprávou také je, že do tohoto roční-

ku přibyli nově příchozí hráči, kteří jistě pomohou zlepšit již tak dobré 

výkony této kategorie. 

 

Starší žáci, kteří už hrají klasický „velký“ fotbal na celé hřiště, se ve 

své skupině okresního přeboru umístili na 3. místě. Na pomyslnou 

bednu se dostali díky výhře v posledním podzimním kole. Vzhledem 
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k širokému kádru 23 hráčů je pozitivní, že svou šanci dostali 

v zápasech všichni kluci a každý svou měrou přispěl k úspěšným vý-

sledkům. Na všechno dohlíželi trenéři Pavel Opočenský, Honza 

Frydrych a Martin Doksanský. Velkou odměnou za dosavadní práci 

byla i nominace kluků Matyáše Lišky, Adama Lamače a Olivera No-

váka do výběru okresu mladšího dorostu Okresního fotbalového svazu 

Praha-východ, kde si kluci vyzkoušeli jak nominační tréninky, tak 

i nominační zápas. Tréninky výběru jsem svojí činností podpořil i já, 

a tak máme také u nás v klubu trenérské zastoupení v rámci mládeže 

okresu. Věříme, že v budoucnu se dostane i na další trenéry a kluky 

z naší mládeže – což je vždy vizitka, že v klubu fotbalově rosteme. 

 

mladší žáci  

 

starší žáci  
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Samostatnou tréninkovou skupinu tvoří brankáři, které má na starost 

Marek Štěpánek, jehož zásluhou nám v Čestlicích postupně rostou na-

děje i pro brankářský post v A týmu mužů. 
 

S nástupem zimy se všechny týmy přesouvají do hal a na umělé trávy 

v okolí, aby si naše věčně přetížené hřiště mohlo taky chvilku oddech-

nout. Máme pro děti přihlášeno napříč celým klubem mnoho turnajů 

a zimních lig, abychom ani v zimě nezaháleli… Budeme věřit, že tuto 

zimu se nám podaří fotbalových akcí absolvovat co nejvíce!!! 
 

Speciálně pak děkuji rodičům a fanouškům za podporu a skvělou 

atmosféru na zápasech, protože mnohdy jak početně, tak i hlasitostí 
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(a to i na venkovních utkáních) převálcovali soupeřovy fans. Věříme, 

že jim to naše čestlické hvězdy oplatily svými výkony na hřišti. 

Martin Doksanský, trenér starších žáků 

 

POZNAMENEJTE SI 

DO KALENDÁŘE 
 

Konání a průběh plánovaných akcí  
 

je podmíněn aktuální epidemiologickou situací a platnými vládními 

opatřeními. Prosíme, abyste je respektovali, tj. dodržovali rozestupy, 

nosili respirátor a mohli se prokázat platným očkovacím certifikátem 

či certifikátem o prodělané nemoci, který není starší více než 180 dnů 

od prvního pozitivního PCR testu. Návštěvu akce si rozmyslete, 

pokud se necítíte zcela zdrávi – vzájemná ohleduplnost je na-

prostou nezbytností. Děkujeme a doufáme, že se – covidu na-

vzdory – na předvánočních obecních akcích společně setkáme. 

Ivana  Nováková, zastupitelka 

 

 

Začátek adventu v Čestlicích  
 

O první adventní neděli, která letos vychází na neděli 28. listopadu, 

se sluší rozsvítit vánoční strom před obecním úřadem. My se s tím 

však letos nespokojíme a zahájení adventu v Čestlicích chceme udělat 

obzvláště slavnostní – děti ze základní školy se vám totiž chystají 

zahrát vánoční hru. A možná přijde i nějaké to překvapení!  
 

Nutno říci, že nacvičování hry provázely od začátku samé problémy, 

nemoci, karantény… Nejprve jsme přišli o pastýře, potom o krále, ak-

tuálně o jednoho anděla a nakonec i o celý sbor Rodinného centra 

Čestlík, který měl ve vánoční hře zpívat koledy naživo … Statečně 

však bojujeme s nepřízní osudu a v době, kdy bylo připravováno toto 
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číslo Občasníku, stále pevně věříme, že divadlo bude. Protože pokud 

se to nepodaří, děti budou zklamané. Držme si tedy palce a přijměte 

pozvání na představení vánoční hry Hádání tří králů s pastýři 

v provedení dětí z čestlické školy. Přijďte v neděli 28. listopadu 

před altán včas – v 16 hodin začínáme!  

králové, pastýři a andělé  

 
 

Přehled nejbližších obecních akcí  
 

 neděle 28. listopadu v 16.00 hod – vánoční hra Hádání tří králů 

s pastýři v provedení žáků ZŠ Čestlice – před altánem u OÚ 

 neděle 5. prosince v 15.30 hod. – Putování za andělským světlem 

aneb Setkání s Mikulášem trošku jinak – začátek na terase fotbalo-

vých kabin; přihlášení na info@cestlik.cz (pořádá RC Čestlík) 

 neděle 12. prosince v 16.00 hod. – adventní koncert v kostele sv. 

Prokopa – účinkuje Felix Slováček Jr. (saxofon, klarinet), Slava 

Grochovskij (klavír), Pavlína Senič (zpěv)  

 středa 15. prosince v 17.30 hod. – Předvánoční tvoření pro rodiče 

s dětmi – výroba vánočních hvězdiček – 100 Kč/materiál, přihláš-

ky do 8. 12. knihovna@cestlice-obec.cz – knihovna/sál na OÚ 

 neděle 19. prosince od 16.30 hod. – Punčové setkání u vánočního 

stromu 

 Aktuální pořad bohoslužeb v kostele sv. Prokopa během vánočních 

svátků sledujte na www.cestlice.farnost.cz. 

  

              Bohoslužby o Vánocích 2021 
                        Farnost/duchovní správa: ČESTLICE 

 

    
Datum Den Čas Poznámka Kostel 

24. 12. 
Štědrý den 

pátek 

VIGILIE NAROZENÍ 

PÁNĚ 
 

24:00 
 

půlnoční mše sv. 

 

 
sv. Prokop – Čestlice 

25. 12. 

Hod Boží 
sobota 

SLAVNOST 

NAROZENÍ PÁNĚ 

8.30 

 
10.45 

 

mše sv. 

sv. Prokop – Čestlice 

 
Nar. P. Marie – Průhonice 

mailto:info@cestlik.cz
mailto:knihovna@cestlice-obec.cz
http://www.cestlice.farnost.cz/
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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 
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Užitečné informace 
 

 
 

 Pravidelný sezonní svoz bioodpadu z domácností je ukončen. Po 

dohodě je do 17. 12. možné uložení bioodpadu do příslušného kon-

tejneru na dvoře obecního úřadu a dále ve sběrném dvoře Dobřejo-

vice. 

 Poznamenejte si do kalendáře na rok 2022: kontejnery na velkoob-

jemový odpad budou přistaveny 18.–19. března na dvoře OU 

v obvyklých časech v pátek a v sobotu, mobilní svoz nebezpečného 

odpadu proběhne v sobotu 19. března opět v obvyklých časech: na 

návsi 11.00–11.30 hod. a u hřbitova v 11.30–12.00 hod.  
 

 

                          
 

 

 Provoz obecního úřadu o Vánocích – OÚ bude otevřen naposled ve 

středu 22. prosince a poprvé v novém roce v pondělí 3. ledna. 
 

 Obecní knihovna bude otevřena naposled ve středu 22. prosince 

a poprvé v novém roce ve středu 5. ledna v obvyklém čase. 
 

 Registrace do systému zpráv SMS (zasílání aktuálních informací 

OÚ – dopravní výluky, výpadky elektřiny, ztráty a nálezy, ozna-

mování a připomínání obecních akcí atd.) je možná na obecním 

úřadě kdykoli v úředních hodinách nebo online přes registrační 

formulář na webových stránkách obce v sekci OBECNÍ ÚŘAD / 

SLUŽBY/INFO SMS  https://cloudform.cz/Form/Sign?formId=

cestlice-smsrozhlas. 
 

 Na OÚ je možnost zakoupení publikace Čestlice v dějinách i v sou-

časnosti (200 Kč) a triček s logem obce (150 Kč).    

 
 

 

https://cloudform.cz/Form/Sign?formId=cestlice-smsrozhlas
https://cloudform.cz/Form/Sign?formId=cestlice-smsrozhlas


36 

 

 

Přejeme všem občanům Čestlic klidné a šťastné 

vánoční svátky a dobrý rok 2022! 
 

 
 

Adresa obecního úřadu               
Pitkovická 290          administrativa: Martina Záhoříková 

251 01 Čestlice         účetní: Jana Nováková 

         

Tel.: 272 680 707        e-mail: obec@cestlice–obec.cz 

Fax: 272 680 909        www.cestlice–obec.cz 

datová schránka: rmtbzat              účet č. 10324201/0100 
 

Úřední hodiny OÚ                       Knihovna: středa 14–18 

pondělí 8– 12 a 13–17             knihovna@cestlice-obec.cz 

středa   8– 12 a 13–18                    http://knihovnacestlice.webk.cz/ 

zastupitelé 17.30–18.30   

(po předchozí dohodě)       Hřbitov  

                                                        01.11.až 31.03.– otevřeno 9–17 
 

hlídka Obecní policie Průhonice – tísňová linka tel. 721 356 420 

 

Vydavatel: obec Čestlice, Pitkovická 290, 251 01 Čestlice, IČ: 00240125 

Redakční zpracování a příprava k tisku: Mgr. Ivana Nováková  

Příspěvky: novakova.ivana@cestlice-obec.cz, tel. 602 657 983 

Tisk: A. R. Garamond s. r. o., Belnická 758, 252 42 Jesenice 

Čestlický občasník vychází v nákladu 340 ks pod registračním číslem MK ČE 

19867. V souvislosti s nařízením EU 2016/679 (GDPR) upozorňujeme, že 

v místě obecních akcí probíhá fotografování pro účely prezentace a archivace. 

mailto:obec@cestlice-obec.cz
http://www.cestlice-obec.cz/
mailto:knihovna@cestlice-obec.cz
http://knihovnacestlice.webk.cz/
mailto:novakova.ivana@cestlice-obec.cz

